
Referat af bestyrelsesmøde i beboerforeningen   Marts 2014 

 

Tilstede: Gitte, Bo, Sanne, Erik, Jill. – Bruno 

Da Jan har forladt bestyrelsen, skulle der findes en formand. Det blev Jill – Erik forsætter som 

kasseansvarlig. 

Der blev snakket en del om sommerfesten og dennes dato. Det aftales, at en ny dato bliver sat til 

afstemning på Alken.dk. De to datoer der kan stemmes om, er: den sidste lørdag i august og den første 

lørdag i september. Gitte sætter den på hjemmesiden -. Aftalt senere. Vi talte om, at få et telt – spørg 

Bruno eller spejderne.  

Legeplads: vi er alle interesseret i en ny og hyggeligere legeplads. Vi vil forsøge, at søge skøn-puljen men 

først til august, da deres deadlines i april var for tæt på. Bo kender en, der måske, for billig penge, vil 

komme med et forslag til udformning. Ønsker var der nok af: gynger, bærbuske, shelter, bålplads…. 

Så blev der talt om, at biblioteket mangler lidt reklame – hør Hanne 

Der var et ønske om en mere ensrettet flagningskultur- Hvornår flager man? Tovholdergruppen opfordres 

til, at udarbejde nogle retningslinjer. 

Velkomst komite: Winnie har tidligere stået for blomster til ny tilflytter. Vi aftalte, at for fremtiden blev 

blomsterne ledsaget af madbillet til fællesspisning og en girokort til beboerforeningen. Vil Winnie forsætte? 

Velkomst folder: Jill og Sanne arbejder videre på en folder d.27/3 

Bålpladsen skal flyttes – der skal indkaldes til dette. Kunne man for hyggens skyld lave pølser og snobrød i 

den forbindelse? 

Nyt møde hos Erik d.31/3 

 

Jill von der Maase 

 

 


